
Waarom een politieke jongerenweek? 
In 2019 heeft de gemeenteraad una-
niem besloten om meer aandacht te 
gaan besteden aan het politiek bewust-
zijn van jongeren. Uit CBS-cijfers bleek 
namelijk dat de toch al lage deelname 
van jongeren aan politiek verder afnam. 
En dat is een probleem, want de jonge-
ren van nu zijn de beslissers van de toe-
komst. Deelname van jongeren aan de 
politiek en de besluiten die daar worden 
genomen is heel belangrijk.

Het besluit van de gemeenteraad heeft 
geleid tot een jaarlijkse jongerenweek. 
Dit was de vierde keer. Er werden debat-
wedstrijden gehouden, met raadsleden 
in de jury. En alle klassen bezochten het 
gemeentehuis voor een interactieve 
theatershow, waar ook de burgemees-
ter en raadleden bij aansloten. Heel leuk 
om daar als raadslid bij te zijn!

Wat doet onze gemeente verder nog 
voor jongeren? 
We investeren in veel verschillende din-
gen. Bijvoorbeeld in wegen, zodat jon-

geren veilig naar school kunnen fietsen. 
En in Campus de Terp in Wieringerwerf. 
Dit prachtige centrum met scholen, een 
zwembad, sporthal en gym is een echte 
aanwinst voor onze gemeente en voor 
jongeren. Ook willen we de komende 
jaren duizenden betaalbare woningen 
bouwen, waaronder 500 flexwonin-
gen. Op die manier doen we wat aan 
de enorme behoefte aan woonruimte 
onder jongeren, want zij willen op enig 
moment natuurlijk ook graag een ei-
gen huis. Verder gaat er veel geld naar 
Jeugdhulp, voor jongeren die extra on-
dersteuning nodig hebben. Ik wijs graag 
op Het Digitaal Jongeren Centrum Hol-
lands Kroon. Een platform waar jonge-
ren van 10-21 jaar heel gemakkelijk met 
hun telefoon allerlei informatie kunnen 
vinden, kunnen meepraten via de chat, 
hun problemen kunnen delen of kunnen 
meedoen met een online activiteit. 

Hoe kijk jij naar het huidige kabinets-
beleid voor jongeren?
Dit kabinet kiest helaas vooral voor de 
korte termijn. De grootste onderwijs-

bezuiniging van deze eeuw, de langstu-
deerboete, de hoge BTW op boeken en 
sport, bezuinigingen op sport en pre-
ventie. Zo kan ik nog wel even doorgaan. 
Nederland is zo’n rijk land, dit soort in-
grepen zijn niet nodig. Sterker nog, dit 
gaat ons op de lange termijn alleen maar 
meer geld kosten! In de huidige krappe 
arbeidsmarkt schreeuwen bedrijven om 
goed opgeleide vakmensen. Dat vraagt 
juist om investeringen in onderwijs, in 
wetenschap, in mensen.

D66 is dé onderwijspartij en wil serieus 
investeren in kennis en gezondheid van 
jongeren. Uiteindelijk is dat goed voor 
ons allemaal. Want gelukkige, gezonde 
en goed opgeleide jongeren zijn een 
prachtige basis voor de toekomst van 
ons allemaal.

D66 Hollands Kroon is een kleine 
maar actieve afdeling met onder an-
dere twee raadsleden en een wet-
houder in het college. Heb je zin om 
met ons mee te denken dan ben je 
van harte welkom!
Kijk op www.d66.nl/hollands-kroon 
voor meer informatie of geef je op 
via bestuur@d66hollandskroon.nl.

Investeer in jongeren, dat is 
goed voor de toekomst van
ons allemaal 
Deze week was de Hollands Kroon Politieke Jongerenweek. 
Voor de scholieren van Wiringherlant werden diverse 
activiteiten georganiseerd met een politiek tintje. We spreken 
hierover met Judith de Git, fractievoorzitter namens D66.

…Judith de Git…


